

[Version française ci-après](#)



L.c. A No 14(18)

**64<sup>th</sup> meeting of the Council of Diplomatic Representatives  
12 June 2018**

The Permanent Bureau (PB) of the Hague Conference on Private International Law (HCCH) presents its compliments to the Diplomatic Missions of the Members and has the honour to inform them that a Note from the Embassy of the Republic of Serbia was received at the Permanent Bureau on 30 July 2018 concerning the procedure for submitting, negotiating and adoption of the Budget of the Hague Conference. At the request of the Embassy of the Republic of Serbia, this Note has been made available for the information of the Diplomatic Missions of the Members on the [Secure Portal](#) of the Hague Conference website under "Governance" then "Council of Diplomatic Representatives".

The PB avails itself of this opportunity to renew to the Diplomatic Missions of the Members assurances of its highest consideration.

THE HAGUE, 7 August 2018

To the Diplomatic Missions of the Members  
Copy for information to the National and Contact Organs of the Members



L.c. A No 14(18)

**64e réunion du Conseil des Représentants diplomatiques  
le 12 juin 2018**

Le Bureau Permanent de la Conférence de La Haye de droit international privé (HCCH) présente ses compliments aux Missions diplomatiques des Membres et à l'honneur de les informer qu'une note de l'Ambassade de la République de Serbie a été reçue au Bureau Permanent le 30 juillet

2018, concernant la procédure de soumission, de négociation et d'adoption du budget de la Conférence de La Haye. À la demande de l'Ambassade de la République de Serbie, cette note est disponible sur le site web du portail sécurisé de la Conférence de La Haye sous « Gouvernance » puis « Conseil des représentants diplomatiques ».

Le Bureau Permanent saisit cette occasion pour renouveler aux Missions diplomatiques des Membres l'assurance de sa très haute considération.

LA HAYE, 7 août 2018

Aux Missions diplomatiques des Membres

Copie pour information aux Organes nationaux et de contact des Membres